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United Netherlands. Haar colle-
ga, vrijgezel Biejan Poor Toulabi 
(22), heeft daar geen tijd voor, in 
ieder geval niet tijdens D-Day. Sa-
men met MUN Trainer Lauraine 
Swaving moeten hij en Angela 
alle delegatieleden beoordelen 
op hun prestaties. Ze lopen met 
mappen door de zaal en schrij-
ven driftig mee met alle acties 

van hun delegates. Ze worden  
getoetst op vier elementen. Om 
te beginnen hun houding en 
 presentatie. Als je spreekt, moet 
je rechtop staan en het publiek 
aankijken. Ook wordt er geke-
ken naar gebaren. Met de armen 
over elkaar staan is bijvoorbeeld 
niet goed.

Dertig seconden
De delegatieleden moeten leren 
helder te spreken, niet te snel en 
het Engels moet goed zijn. Wou-
ter Sterk: “Je moet dat echt goed 
onder de knie krijgen. In Harvard 
komen drieduizend studenten 
bij elkaar. Als je daar deelneemt 
aan een van de grotere commit-
tees, kan het zijn dat je in een 
enorme zaal zit met 170 landen 
en meer dan driehonderd dele-
gatieleden. Stap dan maar eens 
zelfverzekerd naar de microfoon 
om in dertig seconden je verhaal 
te doen.”
Inhoudelijk moet je verhaal 
kloppen en structuur is belang-
rijk. In het debat krijg je slechts 
dertig seconden spreektijd. Heel 
strikt. Je moet dus snel je punt 

kunnen maken en niet verzan-
den in irrelevante details. Dat 
gaat tijdens D-Day niet zo goed 
met het delegatielid van het Ver-
enigd Koninkrijk, die na uitge-
breide complimenten en een in-
leiding wil beginnen aan het 
werkelijke standpunt en dan 
concludeert: “O, en nu is mijn 
tijd op. Ik dacht dat ik een 
 minuut had.” Giechelig gaat ze 
zitten. Een roestige alumnus.
Ook belangrijk bij goed debatte-
ren is het adresseren van andere 
landen, om verbanden aan te ge-
ven. Die verbondenheid ontstaat 
in de brievenwisselingen, maar 
nog sneller tijdens een unmode-
rated caucus, ingelaste tijd om 
vrij rond te lopen en te lobbyen. 
Na twintig minuten is daarvoor 
een eerste motie ingediend en 
met voldoende stemmen aan-
vaard. De voorzitter schorst de 
zitting voor vijftien minuten. 
Dat laten de delegatieleden zich 
geen tweede keer zeggen. On-
middellijk verlaten ze hun 
 stoelen en zoeken elkaar op.
Het is een moment van rust voor 
Angela, Biejan en Lauraine. Ze 
staan in de gang iets te eten om 
snel wat energie te tanken. Een 
fulltime bestuurslid heeft weinig 
vrije tijd. Angela werkt vijftig 
uur per week voor United 
 Netherlands en in het weekend 
besteedt ze nog eens vijf uur aan 
haar scriptie. Deze zomer hoopt 
ze haar studie European Studies 
af te ronden. “Het vraagt veel 
energie, maar het loont om men-
sen te zien groeien. Om iets te 
terug te doen voor wat ik vorig 
jaar heb gekregen. Ook nu leer 
ik er enorm veel van. Alles wat 
ik als delegatielid heb geleerd, 
maar dan tien keer zoveel.”
De voorzitter roept iedereen 

weer naar binnen. Vanaf de zij-
lijn kijken Angela, Biejan en 
Wouter tevreden naar het debat. 
“De alumni stoken het vuur soms 
wat op, dat is ook hun rol, maar 
onze delegates doen het erg 
goed”, zegt Wouter. “Je ziet dat 
ze zich aan elkaar optrekken”, 
voegt Biejan toe. “We hebben 
 uiteraard goede mensen geselec-

teerd, maar ze hoeven het nog 
niet allemaal perfect te kunnen, 
ze leren van elkaar.” Zijn er dele-
gatieleden die er nu al uitsprin-
gen? “Ja, meerdere”, zegt Biejan. 
En dan, heel diplomatiek: “Maar 
ze zijn allemaal heel goed.” 

Tekst: Tefke van Dijk
Fotografie: erik van ‘t Hullenaar

‘Ik weet het niet zeker, 
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United-Netherlands-
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Lobbyen, onderhandelen en samenwerken. Stemmen: wie is vóór de ingediende motie?
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del. Galilei heeft die bestaande 
ideeën radicaal in twijfel getrok
ken en zonodig met experimen
ten geverifieerd”, zegt Fasolino. 
En hij had er succes mee. Aristo
teles, die zijn hele leven geen 
 enkel experiment had uitgevoerd, 
keek rond en schreef dat een 
zwaar voorwerp altijd eerder be
neden is dan een licht voorwerp. 
Galilei heeft dat met zijn experi
menten vanaf de toren van Pisa 
en in zijn werkplaats genadeloos 
onderuit gehaald. De kanons
kogels kwamen precies tegelijk 
beneden. Hij toonde aan dat de 
snelheid van vallende voorwer
pen niet van het gewicht af
hangt en dat als er geen wrijving 
is, alle voorwerpen met dezelfde 
snelheid naar beneden vallen. 

Twijfelen
Toen ze zelf begon te experimen
teren als eerstejaarsstudent aan 
de universiteit van Rome besefte 
Fasolino hoe vernieuwend Galilei 
eigenlijk te werk was gegaan. 
“Hij maakte een cultuur van 
 duizend jaar ineens kapot met 
zoiets eenvoudigs als nadenken, 
meten, onderbouwen. Dat is 
toch fantastisch: je hoeft geen 
high technology neer te zetten om 
een enorme impact te hebben. 
Bovendien: de woorden van be
kende mensen in twijfel trek
ken, dat gebeurt niet iedere dag. 
“Het niet accepteren van van
zelfsprekendheden, precies dat 
sprak de jonge Annalisa aan in 
Galilei. “Dat hij durfde te twijfe
len aan alle zekerheden die ie

A
nnalisa Fasolino is ne
gentien jaar als ze tij
dens een natuurkunde
practicum onder de 

 indruk raakt van Galileo Galilei, 
de in Pisa geboren natuurweten
schapper. Hij is Italiaans, net als 
zij. Maar belangrijker is zijn 
 immens grote bijdrage aan de 
natuurkunde. “Met Galilei begint 
de natuurkunde”, zegt Fasolino 
(56), hoogleraar Computational 
Condensed Matter bij theoreti
sche fysica op de bètafaculteit. 
Galilei, die volgens de overleve
ring twee kanonskogels van ver
schillend gewicht van de toren 
van Pisa liet vallen om de val
snelheid te meten. Die in zijn 
werkplaats in Padua een helling 
bouwde om de wetten van de 
valbewegingen verder te onder
zoeken. Om de tijdsduur te 
 meten gebruikte hij een grote 
ton water waarin hij een klein 
gaatje boorde. Na elk experiment 
mat hij de hoeveelheid water die 
in de emmer terecht was geko
men. Meten is weten, nu vinden 
we dat doodgewoon, maar in de 
tijd van Galilei werd dat op de 
Europese universiteiten nog niet 
gedaan. Galilei legde met zijn 
manier van werken de basis voor 
de natuurkundige methode. Hij 
formuleerde een theorie die hij 
toetste met experimenten. Het 
maken van een apparaat voor dit 
doel was totaal nieuw. 
“Zijn collega’s aan de Universi
teit van Padua onderzochten de 
natuur nog altijd zoals Aristote
les dat had gedaan: ze keken 
goed om zich heen en lieten het 
daarbij. Hun aannames over de 
natuur waren gebaseerd op 
waarnemingen en logische rede
neringen, op een filosofisch mo

dereen voor waar aannam, dat 
maakte op mij veel indruk. Ik 
was negentien. Ik wilde de we
reld veranderen, net als mijn ge
neratiegenoten. We hebben het 
over de jaren zeventig: mijn ge
neratie dacht dat alles beter kon 
en dat was voor een deel natuur
lijk ook waar. Iemand als Galileo 
was daarbij een groot voorbeeld. 
Niet dat ik zelf dacht dat ik als 
bescheiden meisje zoveel ver
nieuwing zou kunnen voortbren
gen, dat niet. Maar zijn vrije 
denken was voor mij enorm 
 inspirerend.” 
De Italiaan uit Pisa was een enor
me vernieuwer, op allerlei vlak
ken. Hij wilde niet schrijven 
voor zijn collega’s of de kerk, 
maar een groot publiek aanspre

ken. Ook dat was in zijn tijd on
gebruikelijk. Het gros van zijn 
collegawetenschappers publi
ceerde in het Latijn, Galilei 
schreef ook in de Italiaanse 
volkstaal, die in die tijd geen sta
tus had. Om zijn lezers te boeien 
lette hij nog eens extra op de 
vorm waarin hij zijn woorden 
goot. Tijdens de natuurkunde
lessen las Fasolino de oorspron
kelijke tekst van zijn boeken. En 
raakte gefascineerd. “Hij kon 
fantastisch schrijven! In een heel 
mooi ritme, een tekst van hem 
lijkt wel één lang gedicht.” Il 
 Dialogo (1632), over de ins en 
outs van de wereldbeelden van 
de Griekse astronoom en wiskun
dige Claudius Ptolemaeus en van 
zijn vakgenoot Nicolaas Coperni

cus uit NoordEuropa, leest vol
gens Fasolino als een roman. Het 
boek is geschreven als een dia
loog, een gesprek tussen drie 
personen waarvan er twee een 
verschillend wereldbeeld verte
genwoordigen en de derde de rol 
speelt van kritische buitenstaan
der. Vier dagen lang laat Galileo 
de drie converseren over zoiets 
als de beweging van de aarde 
rond de zon. 

Probeert u dat als wetenschapper 
ook, dat brede publiek bereiken? 
“Ja, dat is denk ik ook onze rol: 
nieuwe dingen doen en die toe
gankelijk maken voor anderen, 
net zoals Galilei voor ogen had. 
Ik merk bijvoorbeeld dat ik be
ter schrijf als ik samen schrijf 
met jongere mensen of met 
vrouwen. Ik ben dan meer ge
neigd om dingen uit te leggen in 
een paper. Mannen hebben snel
ler de neiging om te zeggen ‘dit 
moet iedereen maar weten’ en 
er verder weinig woorden aan 
vuil te maken. Ik vind dat geen 
goed uitgangspunt. Hoezo moet 
iedereen het weten? Je moet wel 
uitleggen hoe het zit.”

Is het nog wel te doen, wat Galilei 
probeerde, de wetenschap voor een 
breed publiek toegankelijk maken?
“De natuurwetenschappen zijn 
zo specialistisch geworden. De 
ene natuurkundige kan de ande
re natuurkundige ook niet meer 
zo makkelijk volgen. Ik probeer 
me daar wel bewust van te zijn, 
probeer zo te schrijven dat die 
andere natuurkundigen mijn 
teksten ook begrijpen. Maar ik 
vind dat we tegelijkertijd moe
ten proberen om een breed 
 publiek te bereiken door meer 

‘Een tekst van Galilei lijkt 
wel één lang gedicht’

de inspiratie

Galilei

Welke geleerde grootheid heeft u het meest geïnspireerd? 
Hoogleraar Annalisa Fasolino vertelt over haar relatie met 
Galileo Galilei. “Hij veranderde de wereld met zoiets eenvoudigs 
als nadenken, meten en onderbouwen.”
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aanwezig te zijn in de maat
schappelijke discussie. Dat 
vraagt wel een minimum aan 
kennis die  helaas vaak niet 
 aanwezig is in Nederland.” 

Hoezo?
“Als er iets is dat ik in Nederland 
niet kan uitstaan, is het wel het 
gemak waarmee mensen zeg
gen: ‘Ik begrijp er niks van’. 
Mensen die bij een wetenschaps
verhaal meteen sputteren dat ze 
er niks van willen weten omdat 
het toch te moeilijk voor ze is, 
daar stoor ik me aan. Dat mag 
niet, vind ik. De wetenschap is 
een deel van onze cultuur, is net 
zo waardevol als een toneelstuk 
van Shakespeare. Je hoeft er niet 
veel van te begrijpen, maar toon 
tenminste belangstelling. Ik zou 
echt willen dat wetenschap 
meer als onderdeel van de cul
tuur wordt beschouwd, niet als 
een buitenbeentje. Dat zou de 
wetenschap meer status kunnen 
geven en dan zouden mensen 
misschien ook bereid zijn een 
uur naar je te luisteren in plaats 
van vijf minuten. Natuurlijk 
wordt het met de verregaande 
specialisatie steeds moeilijker 
om de details te begrijpen. Maar 
de fascinatie voor de wereld, de 
wereld willen kennen en begrij
pen, hoe kan dat nou niet aan
spreken?” 

Is dat in Italië anders? 
“In Italië vindt ieder jaar in 
 Genua het festival van de weten
schap plaats. Een week lang wor
den praatjes en demonstraties 
gehouden over bètawetenschap, 
over sociologie, filosofie. We 
hebben een paar jaar terug met 
drie mensen uit de hoek van het 
grafeenonderzoek daar een 
praatje gegeven. Novoselov (de 
Nobelprijswinnaar, red.) was er 
ook en hij was stomverbaasd 
over de enorme belangstelling. 
Wij waren allemaal verbaasd. 
Het was zaterdag, een prachtige 
zomerdag, wie wil er dan iets 

horen over grafeen? Ik kan me 
niet voorstellen dat dat in Neder
land ook zou gebeuren.” 
Haar vakgebied is computational 
condensed matter. Fasolino be
studeert structuren van materia
len en kijkt hoe de structuur van 
invloed is op de eigenschappen 
van het materiaal, zoals de 
 wisselwerking van atomen. 

Wat zou Galilei van uw vakgebied 
hebben gevonden?
“Ik denk datie het fantastisch 
zou vinden dat we nu atomen 
kunnen zien. Dat wij met be
paalde technieken in staat zijn 
om individuele atomen te visua
liseren, met de scanning tunne
ling microscopie of de atomic 
force microscopie. Dat had hij 
fascinerend gevonden.”
Galilei’s doel was de wereld be
ter te leren begrijpen. En niet 
het toepassen van zijn kennis. 
Nog een reden waarom de Itali
aan Fasolino zo aanspreekt. 
 “Leonardo da Vinci is wellicht 
meer bekend maar spreekt mij 
totaal niet aan. Da Vinci was een 
enorme veelzijdige persoonlijk
heid: hij was ontwerper, uitvin
der, schilder, maar hij was geen 
wetenschapper. Hij heeft geen 
wetten van de natuur gevonden, 
zoals Galilei.” 

Traagheid
Galilei is wel een echte weten
schapper, zegt Fasolino. Dat zie 
je aan zijn methoden van onder
zoek maar ook aan zijn pogin
gen de werkelijkheid onder te 
brengen in modellen. Zo is hij de 
eerste wet van de mechanica op 
het spoor gekomen, waarmee hij 
een opvallende eigenschap van 
massa beschreef, namelijk het 
principe van traagheid. Traag
heid wil zeggen dat er kracht no
dig is om een voorwerp op gang 
te brengen en ook dat het, een
maal in beweging, de neiging 
heeft voort te gaan, zodat er ook 
weer kracht nodig is om het tot 
stilstand te brengen. Het bestaan 

‘Zijn eerste doel was kennis, een 
organisatie van gedachten over de wereld’

Galileo Galilei ( 1564-1642) 

Galileo Galilei wordt geboren in Pisa, als oudste zoon van zes 
 kinderen. Zijn vader Vincenzo Galilei, in die tijd een bekend musicus, 
wil dat zijn zoon geneeskunde gaat studeren. Eenmaal op de Uni
versiteit van Pisa ontdekt Galilei dat wiskunde zijn echte passie is. 
Hij blijft officieel student geneeskunde maar gaat stiekem colleges 
volgen in de natuurfilosofie en wiskunde. Vier jaar later keert hij 
zonder diploma terug naar de streek waar zijn familie woont. Hij 
gaat bijlessen geven en zet zijn studie van de wiskunde thuis 
voort. In 1589 wordt hij hoogleraar wiskunde aan de Universiteit 
van Pisa. Hier begint zijn onderzoek naar de beweging van vallende 
lichamen. Al snel krijgt Galilei problemen met zijn collega’s, die er 
in zijn ogen een ouderwetse Aristoteliaanse houding op na houden. 
Galilei vertrekt en wordt drie jaar later hoogleraar aan de Univer
siteit van Padua. Thuis richt hij zijn werkplaats in als instrumen
tenmakerij voor eigen proeven. Hij ontwikkelt en passant een 
 proportionaalpasser en een verbeterde versie van de Nederlandse 
telescoop. Met de telescoop doet hij nieuwe astronomische ont
dekkingen die hij publiceert in zijn boek Sidereus Nuncius (De 
Sterrenbode). In 1610 verruilt Galilei Padua voor Florence. Hij 
wordt wiskundige en filosoof van de familie De’ Medici. In 1632 
publiceert hij De Dialoog over de twee belangrijkste wereldbeelden, 
waarin hij partij kiest voor Copernicus. Niet lang daarna roept 
 Rome Galilei op het matje. Hij moet het heliocentrisch model af
zweren en krijgt levenslang huisarrest. Terwijl hij onder huisarrest 
is, slaagt hij erin zijn laatste werk Gesprekken en wiskundige 
 bewijzen over twee nieuwe wetenschappen (een wiskundige 
 behandeling van de vrije val en van de beweging van projectielen) 
in Leiden te laten publiceren. 
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van traagheid blijkt bijvoorbeeld 
uit het feit dat je bij hard rem
men doorschiet in de rijrichting. 
Fasolino: “Dit is een wet die on
ze studenten nog steeds als een 
van de eerste dingen leren. New
ton heeft het bestaan van traag
heid in formule gebracht, maar 
Galileo heeft de basis gelegd.” 
Door Galilei zag de jonge Fasolino 
al vroeg in dat het bij natuur
kunde draait om een beter be
grip van de wereld. “Het doel 
van natuurkunde is niet nuttige 
dingen maken, maar de natuur 
begrijpen. We zijn geen ingeni
eurs. Wat je als wetenschapper 
doet hoeft niet morgen nuttig te 
zijn, zoals tegenwoordig overal 
in de wereld vaak wel wordt 
 gevraagd. Je moet een model 
 vinden waarmee je de feiten 
kunt beschrijven, je hoeft geen 
toepassing te vinden. Die toepas
sing komt vanzelf, maar is niet 
ons eerste doel. Het eerste doel 
is kennis, is een organisatie van 
gedachten over de wereld.” 
Galilei combineerde natuurkun
de en filosofie. Toen hij in 1610 
van de Universiteit van Padua 
vertrok om aan het hof van de 
familie De Medici in Firenze te 
gaan werken, eiste hij voor zich
zelf de titel ‘wiskundige en filo
soof van de Groothertog van 
 Toscane’ op. 
In Italië zijn natuurkunde en 
 filosofie nog altijd verwante dis
ciplines, vertelt Fasolino. “Veel 
van mijn studiegenoten studeer
den zowel filosofie als natuur
kunde.” Met een filosofische ba
gage sta je als fysicus met beide 
benen op de grond. Je bent bezig 
met het analyseren van feiten, 
meer in het algemeen bezig met 
de ontwikkeling van de maat
schappij. Het is een pluspunt, 
vindt Fasolino. “Ik zie hier niet 
zo vaak dat natuurwetenschap
pers gevraagd wordt om hun 
mening te geven over een kwes
tie. In Italië staan natuurkundi
gen in hoger aanzien, ze worden 
gezien als intelligente mensen 

die een mening hebben over 
maatschappelijke kwesties. Ze 
staan midden in de maatschap
pij. In Nederland worden fysici 
meer gezien als wereldvreemd: 
ze doen hun ding, maar wat 
 weten ze over de maatschappij? 
Terwijl een goede fysicus overal 
over kan praten.” 
Een kanttekening wil ze wel 
 maken. Galilei is weer een man 
en dat is jammer, zegt Fasolino. 
“In de natuurkunde zijn er geen 
vrouwen van dit kaliber.” Zelf 
heeft ze tijdens haar studietijd 
zo’n vrouwelijk rolmodel terde
ge gemist. Maar op de middel
bare school was er wel een do

cent, die haar en haar klasgeno
ten naar wiskundelezingen en 
competities bracht over zoiets 
als de symmetrie in de natuur  
of het getal pi. “Ik was in alle 
vakken goed, ik had alle kanten 
opgekund, maar zij motiveerde 
me door te benadrukken dat ik 
aanleg had voor wiskunde en er 
vooral mee verder moest gaan. 
Ik apprecieerde het vertrouwen 
dat ze in me had. Dat is denk ik 
heel belangrijk voor jonge men
sen, ik was toen vijftien, dat ie
mand tegen je zegt: oké, jíj kan 
het.”

Probeert u nu ook een rolmodel te 
zijn voor uw studenten? 
“Ik ben naar Nederland geko
men toen ik relatief oud was, 
veertien jaar geleden. Toen mijn 
man, Jan Kees Maan (hoogleraar
directeur van het lab voor hoge 
magneetvelden, red.) hoogleraar 
werd in Nijmegen, ben ik hier 
een geschikte baan gaan zoeken 
en drie jaar later kwam ik naar 
Nijmegen. Dat was in het begin 
heel moeilijk. Ik had een goede 
positie aan de Universiteit van 
Modena. Ik had mijn carrière 
daar opgebouwd, kende alle col
lega’s in mijn veld, ik was bij de 
studenten geliefd als docent. 

Dan kom je hier en je hoort 
mensen klagen dat je niet duide
lijk bent. Dat is heel hard. Het is 
de andere taal, de andere manier 
van doen, voor veel studenten 
was ik de eerste vrouw die ze 
ooit hadden gezien in de rol van 
docent. Allemaal aspecten die 
maakten dat ik ineens geen goed 
rolmodel meer kon zijn.” Ze 
 pauzeert even, schatert dan: “Ik 
was een rolmodel van niks.” 
Sinds twee jaar is Fasolino hoog
leraar. Ze begeleidt nu ook geta
lenteerde vrouwelijke post docs 
en promovendi voor wie ze wel 
degelijk een voorbeeld is. 

Galilei heeft in zijn tijd tegen heel 
wat heilige huisjes geschopt. Is dat 
aan de universiteit vandaag de 
dag nog nodig?
“In mijn oratie (oktober 2008, 
red.) heb ik al gepleit voor een 
wet waarin staat dat geen enkele 
beslissing genomen kan worden 
zonder dat vrouwen deel uitma
ken van de beslissende organen. 
Geen benoeming op de universi
teit als niet ten minste een derde 
deel van de commissie uit vrou
wen bestaat. Ik ben ervan over
tuigd dat daardoor het aantal 
vrouwen in de natuurweten
schappen zal stijgen. En meer 
 diversiteit zorgt in mijn opinie 
voor meer creativiteit.” 

Wat zou u hem vertellen als u 
 Galilei nu zou tegenkomen? 
“Dat hij zo beroemd is gebleven, 
dat zou hij wel mooi hebben ge
vonden denk ik. Hij heeft het 
niet eenvoudig gehad tijdens 
zijn leven. Hij nam een risico 
met zijn pogingen een massa 
aan te spreken. Galilei steunde 
Copernicus in zijn aanname dat 
de aarde niet het centrum is van 
het heelal. Als hij low profile had 
geschreven, alleen voor zijn vak
genoten, dan had de kerk niet zo 
fel gereageerd.” 

Tekst: Martine Zuidweg, met mede
werking van Carla Rita Palmerino
Fotografie: Bert Beelen

‘In Italië staan natuurkundigen 
in hoger aanzien’
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cultuur

Ieder decennium had zijn eigen directeur, wordt in het 
 jubileumboek duidelijk. Hoe ziet uw decennium eruit?
“Auteur Alex van der Hulst noemt deze periode in 
het boek ’De nieuwe zakelijkheid’. Hij kwam nogal 
teleurgesteld bij me aan: over de eerste dertig jaar 
had hij prachtige anekdotes verzameld en de mooi-
ste verhalen gehoord, maar mijn decennium was 
‘dodelijk saai’. Er is in de laatste tien jaar inderdaad 
veel veranderd. Vroeger was Roosje een jongeren-
centrum, waar mensen hun eigen leefomgeving 
creëerden. Niemand stond echt open voor nieuwe 
stromingen, waardoor de tijdsgeest altijd sneller 
was dan Doornroosje. Nu zijn we een poppodium 
en doen we ons werk: we kunnen inhaken op alle 
stijlen.”

En dat is saai?
“Ik vind van niet. De afgelopen tien jaar heeft 
 niemand elkaar meer op de bek geslagen, dus dat 
soort ‘mooie’ anekdotes ontbreken misschien, 
maar we hebben ook geen onoplosbare problemen 
meer met punkers die zich afzetten tegen dance-
feesten. Nu zet iedereen bij Doornroosje zich in 
voor de opdracht die we hebben: een poppodium 
zijn. Er hangt altijd een tolerante sfeer en er staat 
altijd kwaliteit op het podium.”

Wat vond u zelf de beste Doornroosje-act van de 
 afgelopen tien jaar?
“Dat vind ik altijd lastig te zeggen, want ik ben ook 
maar een van de bezoekers en ik kijk als een mana-
ger. Doornroosje is een klein podium en dus moe-
ten we het hebben van de undergroundscene op 
concertgebied. Het is daarom geweldig om te zien 
dat wij Mumford & Sons vorig jaar al hadden, voor 

de grote doorbraak. Verder nemen we een vrij 
 prominente plek in binnen de dancewereld. Dave 
Clarke noemt zichzelf bijvoorbeeld onze huis-dj. 
Door de kleinschaligheid blijft Doornroosje een 
plek voor fijnproevers. Als alle studenten de laatste 
cd van een band in huis hebben, is die band eigen-
lijk al te groot voor ons. Als we naar een nieuw 
pand gaan, is daar wel ruimte voor.”

Dus daar bent u een voorstander van?
“Ik vind de nieuwbouwplannen inderdaad positief. 
Nu zitten we in een pand dat niet goed geschikt is 
en niet meer helemaal past bij wat er binnen ge-
beurt. Een deel van de bezoekers vindt het pand, 
dat volstaat met graffiti, een beetje unheimisch. Boven-
dien kunnen we met verschillende zalen een 
 breder publiek trekken met een bredere concert-
programmering. De goede dingen van het oude 
pand moeten natuurlijk wel worden meege-
nomen in de nieuwbouw.”

Een andere verandering in de toekomst is 
de prijs van een kaartje. Wat wordt het 
gevolg van de geplande btw-verhoging?
“Die btw-verhoging kunnen we 
niet zondermeer verhalen op de 
bezoekers. Laatst hadden we een 
dj die vrij duur is. De kaartjes 
waren dertien euro, waardoor 
we maar 48 betalende gasten 
hadden. De artiesten, wijzelf  
en de bezoekers zullen dus iets 
moeten inleveren. Maar de  
horecaprijzen blijven gelijk.” 

Poppodium Doornroosje 
bestaat veertig jaar en dat 
werd gevierd met een feest 
in juli en een jubileumboek 
dat vorige week werd 
 uitgereikt. Directeur Toine 
Tax vertelt over de veran-
deringen die onder zijn 
leiding plaatsvonden en 
de ingrijpende toekomst-
plannen die het Nijmeegse 
begrip een ander karakter 
zullen geven.
Tekst: Carolien Dircken

Toine Tax: ‘Nu we een 
poppodium zijn, kunnen 
we inhaken op alle stijlen.’

DOORNROOSJE 
veertig jaar een begrip
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slecht matig aardig  goed fantastisch

DOEN

Film Winter’s Bone
De loftuitingen voor deze film van Debra 
Granik zijn niet van de lucht. En terecht. 
Winter’s Bone is poëtisch, beklemmend 
en spannend. En er is een nieuw talent 
opgestaan: Jennifer Lawrence. Zij 
geeft grandioos gestalte aan een puber 
die het alleen moet zien te rooien in de 
vijandige omgeving van een trooste-
loos berggebied ergens in Missouri. 
Te zien in LUX

LatEN

Cabaret LOS
Wat een grappige woordspeling zeg: 
Lijf on stage. Kun je op twee manieren 
uitleggen, snap je? Zingen kunnen de 
vier meiden van LOS wel, maar tussen 
de stortvloed aan grapjes over mannen 
zijn de echt leuke op één hand te 
 tellen. En dat is dan de hand van een 
onhandige doe-het-zelver met slijptol. 
Lindenberg, 10 december

DOEN

Muziek Antillectual 

Je hoort het er misschien niet altijd aan 
af maar om een goed potje te kunnen 
punken, moet je muzikaal behoorlijk 
onderlegd zijn. Belangrijk is ook een 
gezonde weerzin tegen het establish-
ment. Dat zit met de Nijmeegse band 
Antillectual – die zich laat voorstaan 
op melodieuze politieke punk – wel 
goed. Na eindeloze formatiewisselingen 
heeft het trio weer een nieuw album 
dat in Merleyn wordt gepresenteerd. 
Oordopjes meenemen.
Merleyn, 3 december

DOEN

Debat De Jeugd van 
Tegenwoordig
De jeugd van tegenwoordig. Die drinkt 
zich almaar klem, blowt zich een slag 
in de rondte en kent geen verantwoor-
delijkheid. En het wordt met de dag er-
ger. Maar ho eens even. Werd er over 
dat losgeslagen geschurkte 2000 jaar 
geleden niet ongeveer hetzelfde ge-
zegd? Journalist Jelle Brandt Corstius 
praat erover met cultuur psychologen 
Tom ter Bogt en  Lot Feijen (BNN).
LUX, 6 december

2727

beoordeling

Meer dan eerlijk

Waar: Oude Haven 76-80 
Reserveren: www.heimwee.com of 
(024)3222256 (di t/m za)
Prijs: e30,00 (3 gangen); e40,00 (4); e50,00(5); 
e75,00 (8)
Wijn: vanaf e4,50 per glas

Het Heimwee

Wonderlijke exotische wezentjes met lichte 
aardsmaak zijn binnen handbereik. eet- en fiets-
filosoof Ron Welters visiteerde Het Heimwee en 
 stilde zijn verlangens.

Naast Heimweh kent het machtig mooie Duits ook 
een term voor het tegenovergestelde: Fernweh. Of 
zoals Slauerhoff dicht: ‘In Nederland wil ik niet 
sterven; En in de natte grond bederven; Waarop 
men nimmer heeft geleefd.’
Die haast onbedwingbare Sehnsucht naar al dat van 
ver komt en anders is, vormt echter een probleem 
als het om ons eetpatroon gaat. Afgelopen 16 
 november sprak het Voedingscentrum ter ere van 
haar tienjarig bestaan duidelijke taal: gezond eten 
moet vanaf nu ook eerlijk en duurzaam zijn. Maar 
kan eerlijk ook heerlijk zijn en onze eeuwige hun-
kering naar exotica stillen? 
Uitbaters Pim en Simone Ansink van Het Heimwee 
doen sinds vijf jaar een goede gooi aan de Waal-
kade. De biologische roomboter betrekken ze uit 
Leuth. Het eerlijk varkensvlees uit Winterswijk. En 
de groenten zijn van bio-boer Koekoek, die op zijn 

Ooyse natte, volle grond mooie din-
gen doet, en van buiten naar binnen 
denkt. Zo verbouwt hij ‘crosne’, 
 kleine crèmekleurige, kronkelige, 
ongelooflijk snel groeiende knolle-
tjes, afkomstig uit Azië, ook bekend 
als Japanse andoorn. 
Die wonderlijke wezentjes met lich-

te aardsmaak, de pluk eerlijke zuurkool, het bosje 
winterwortel-lucifers en de veeg pastinaakcrème 
versmelten met de gestoofde bout en het gegrilde 
spek van het tot voor kort onbezwaard door het 
 leven huppelende Achterhoeks varken op ons hoofd-
bord. Met gelukkig ook nog een mooie vetrand. 
Qua wijn hanteert Het Heimwee een wat wijdsere 
blik. Zo zetten ze een mooi fris glas biologisch- 
dynamische Grüner Veltliner naast ons voorgerecht 
van heel kort met de brander aangeroosterde rauwe 
makreel en allitererende soyagelei, sinaasappel  
en sla. Een gewaagd, knallend begin, waarbij de 
makreel naar mijn smaak net iets eerder uit de 
koeling had mogen worden gelegd. 
Bij het tussengerecht had het grietfiletje juist een 
paar seconden korter in de pan gemogen. Maar het 
garnituur van shiitake, pompoencrème, geconfijte 
meloes-uitjes en de schuimige botersaus, waarin de 
scheut witte wijn zorgt voor het broodnodige ‘zuur-
tje’, waar sterrenkok Hans van Wolde in RTL’s mas-
terchef altijd zo op hamert, maken veel goed. En het 
glas houtgelagerde Chardonnay uit de Limoux, aan 
de voet van de Pyreneeën, past erbij als een tuin-
handschoen om een eerlijke boerenknuist.
Na het bordje Hollandse en Franse kaas met huis-
gemaakte chutney van overgeschoten eerlijke appels 
toont de jonge Heimwee-chef Sebastiaan Thorn 
 Leeson dat hij ook kan afsluiten. De halve bol parfait 
van pure chocola is bitterzoet, de schijf witte chocola 
er bovenop ietsje zoeter, de zelfgemaakte toffees 
echt zoet en boterig en de sabayon van herfstbok 
lichtzoet met – inderdaad – een fris zuurtje.
Het Heimwee, voor wie brandende verlangens even 
eerlijk als heerlijk wenst te stillen.  
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Interuniversitair college
Israelische buitenlandse politiek
Woensdagochtenden 12 januari – 23 maart 2011, 10:00-12.30u
* Studenten kunnen studiepunten voor het college krijgen *

Onderwerpen: 
Geschiedenis van Israel · Politieke ontwikkelingen sinds 1948 · De Arabische perceptie van het 
Israelische buitenlandse beleid · Internationaal terrorisme en de juridische (on)mogelijkheden 
· De rol van internationale organisaties · Israel en Nederland · Europa en Israel · Israel en het 
internationaal recht · Amerika en Israel · De bewapening · Vredesopties.

Door: 
Academici en Midden-Oosten deskundigen.

Plaats: 
Rabin Centrum voor Cultuur en Educatie, Jagerstraat 4, Den Haag

Opgave en inlichtingen: 
T 070-3646862  |  E cidi@cidi.nl  |  W www.cidi.nl

vox-cidi 101115.indd   1 24-11-2010   11:21:52

w w w . r a d b o u d i n t o l a n g u a g e s . n l

m a a k t  d e e l  u i t  va n  d e  r a d b o u d  u n i ve r s i te i t  n i j m e g e n

nieuw: winter course ielts intensive
• Intensief traject van 2 weken
• Nadruk op academisch taalgebruik
• Internationaal erkend certifi caat
• 17 januari tot 28 januari 2011

Goed voorbereid op 
een Engelstalige studie?

Schrijf nu in via onze site.
Meer informatie?
E: info@into.ru.nl  T: 024 361 21 59

Ben jij een High Potential?
Kies dan de kortste weg naar de top!

www.dekortstewegnaardetop.nl

BestGraduates Law wordt georganiseerd in samenwerking met onderstaande topkantoren

BestGraduates wordt georganiseerd in samenwerking met onderstaande topwerkgevers

BestGraduates is een activiteit van                         onderdeel van de 



Berichten van de 
ondernemingsraad 
Meer informatie kunt u vinden op www.radboudnet.nl/inspraak
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interview

Louis Konickx
Arbeids- en organisatiedeskundige bij de AMD

Waarom ben je in de OR gestapt? 
Ben destijds benaderd. Heb toen tegen  
Luc De Blois gezegd: ik ben helemaal geen 
OR-mens, eerder het tegenovergestelde. 
 Waarop hij antwoordde: die zoeken we juist! 
Wat zou je doen of veranderen als jij voor 
een dag voorzitter van het college van 
bestuur was? 
Heel snel een betere opvolger voor mezelf 
zoeken. 
Wat is je grootste passie?
Paardensport
Wat is je beste karaktereigenschap?
Twijfel of iets goed genoeg is. 
Wat is je slechtste karaktereigenschap?
Ik betrap me weleens op een hypocriete 
 opstelling 

Wanneer hebben je buren wel eens last  
van je?
Al een half jaar geleden beloofd uit te  
gaan eten.
Wie groet jij altijd?
Iedereen die me aankijkt, ook dieren. 
Wat is je lievelingseten?
Vandaag mag dat goulash zijn. 
Wat heb je voor het laatst gevierd? 
Mijn moeder hoopt overmorgen 92 te  
worden.
Toen je in de spiegel keek vanochtend,  
wat was het eerste wat je dacht? 
Gisteren is het ook gelukt om er iets van  
te maken. 
Heb je een stopwoord? 
‘Hoezo?’

Ben je ouderwets? 
Dat hoop ik toch zeker wel.
Beste advies dat je ooit hebt gekregen? 
Van professor Vollebergh: let er op wie je 
baas wordt! 
Waar ben jij heel tevreden over? 
De collegiale sfeer bij de AMD. 
Wat heb je altijd al een keer willen doen? 
Voor een langere tijd in het buitenland 
 werken.

nieuws

InternatIonalIserIng
Hoe internationaal is onze universiteit? Aan 
de hand van de laatste gegevens van het 

 college blijkt dat we aardig op weg zijn. Maar 
de ambitie om tot een toonaangevende uni-
versiteit uit te groeien gaat niet vanzelf. Tot nu 
toe zijn studenten honkvast gebleken: minder 
dan 10% brengt een deel van de studie door 
in het buitenland terwijl een derde het streven 
is. Om dit te stimuleren moeten opleidingen 
hiervoor ruimte in het curriculum scheppen: 
de zogenaamde Mobility Windows. Ook 
 (relevante) buitenlandse activiteiten moeten 
erkend en gehonoreerd worden. Helaas gaat 
niet elke examencommissie daar soepel  
mee om. De medezeggenschap heeft bij het 
college aangegeven dat dit een slechte zaak 
is en gevraagd om de betreffende eenheden 
daar op aan te spreken.

aanpassIng van de 
structuurregelIng
De Structuurregeling (regeling die de interne 
structuur en het toezicht van de universiteit 
behelst) wijzigt op een aantal punten. Een van 
deze veranderingen is de invoering van een 

faculteitsbestuur waar ook de directeur be-
drijfsvoering bij gaat horen. De OR is hier 
geen voorstander van. De (vice) decanen 
worden voor een termijn benoemd terwijl de 
directeur als directeur in dienst is. De OR is 
van mening dat de directeur als lid van het 
 faculteitsbestuur dan op zijn minst hetzelfde 
behandeld moet worden. Dat wil zeggen dat 
bij benoeming, schorsing en ontslag de FGV 
gehoord wordt en dat de benoeming ook aan 
een termijn moeten worden gebonden. Met 
dat laatste ging het college niet mee, maar 
het zegde wel toe dat bij benoeming de FGV 
door de decaan gehoord wordt. Verder is in 
de Structuurregeling het artikel geschrapt dat 
verwijst naar de rechtsbescherming van 
 medewerkers met als argument dat de wet 
voldoende rechtsbescherming biedt en dat 
het Reglement Rechtmatigheidberoep ge-
handhaafd blijft. De OR vindt een structuur-
regeling zonder een verwijzing naar deze 
 mogelijkheden niet compleet. 
Meer informatie: www.radboudnet.nl/inspraak
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Algemeen
Studentenkerk
Elke woensdag 12.45 uur: Taizégebed
Elke 2e en 4e donderdag 12.30-13.30 uur: 
Roze Lunch
Elke werkdag in de advent om 12.45 uur: 
Getijdengebed
8 december: Crossroads, thema ‘Christ-
masparty
9 t/m 12 december: Meditatieweekend in 
Huissen
Zondag van 11.00-12.00 uur: oec. kerkdienst
zondag om 17.00 uur: Cath. Eucharist in 
 English
1e zondag van de maand om 11.00 uur: 
kindernevendiensten, ook crèche  
Op 5 december is er geen kinderkerk.
ERasMusLaan 9a

www.Ru.nL/sTudEnTEnkERk

AAngepASte openingStijden HorecA- 
locAtieS FAcilitAir BedrijF 
20-23 december:
de Refter open van 11.00-19.00 uur
Het Gerecht open van 10.30-14.30 uur
Restaurant FnwI open van 10.30-14.30 uur
Cultuurcafé open van 16.00-21.00 uur
sportcafé gesloten
dE-café spinoza gesloten
Tandheelkunde gesloten
Campusshop: 20-21 december open van 
11.00-15.00 uur;  22 en 23 december ge-
sloten
24 december:
de Refter open van 10.00-14.00 uur (geen 
warme maaltijden). alle overige afdelingen 
gesloten.
3-7 januari 2011:  
de Refter open van 11.00-19.00 uur 
Het Gerecht open van 10.30-14.30 uur 
Restaurant FnwI open van 10.30-14.30 uur 
Cultuurcafé open van 16.00-21.00 uur 
sportcafé van 10.00-23.30 uur 
dE-cafe spinoza van 09.30-16.00 uur
Tandheelkunde van 11.00-14.00 uur 
Campusshop van 11.00-15.00 uur 
Faculty Club Huize Heyendaal: gesloten, 
week 1 geopend. 
soeterbeeck gesloten van 21 december t/m 
2 januari, week 1 geopend
www.Ru.nL/Fb

curSuS ArBeidSrecHt voor 
niet-recHtenStudenten 
Op 2 februari start de cursus arbeidsrecht 
voor niet-rechtenstudenten met een 
 introductiebijeenkomst. Van 9 februari t/m 
18 mei wekelijks werkcollege van  
8.45-10.30 uur.
Ter voorbereiding van de cursus dient be-
studeerd te worden: ‘Hoofdstukken vermo-
gensrecht, de hoofdstukken II t/m IX, van 
J.H. nieuwenhuis (geldt niet voor studenten 
Managementwetenschappen die ‘Inleiding 
Recht’ of een ander rechtenvak hebben ge-
daan). ECTs: 9 resp. 6. nadere inlichtingen 
bij mw. mr. C. Jacobs-de klerk, tel. 
3612306, e-mail C.Jacobs@jur.ru.nl. 
aanmelden via kIss.

openingStijden BiBliotHeken 
rond kerSt
Op 24 december geen avonddienst. 
De Centrale Bibliotheek en de Library 
of Science (Huygensgebouw) zijn open 
tot 17.30 uur. Overige vestigingen tot 
16.00 uur. Vanaf 25 december t/m 1 
 januari zijn alle bibliotheekvestigingen 
gesloten. Behalve de Centrale Biblio-
theek, die is van 27 t/m 30 december 

geopend van 10.00 - 17.00 uur. De 
 servicebalie is gesloten. Boeken en 
andere materialen die tussen kerst en 
Nieuwjaar via de catalogus uit de 
 magazijnen worden aangevraagd, kunt 
u op 3 januari bij de servicebalie opha-
len. Verder worden enkele tarieven ge-
wijzigd per 1 januari. Meer informatie 
op de website.
www.Ru.nL/ubn

SoeterBeeck progrAmmA
Dag van de Mensenrechten
Op 7 december van 20.00 - 22.00 uur 
is in het kader van de Dag van de 
 Mensenrechten een lezing door John 
Witte getiteld ‘Shari’a in the West. A 
Place for Religious Laws in Western 
Democracies’. De Shar’ia staat gelijk 
aan schendingen van de mensenrech-
ten. Religieuze en seculiere wetten 
gaan niet samen. Piet Hein van Kempen 
en Jan Jaap de Ruiter reageren op de 
lezing van Witte. De voertaal is Engels. 
PLaaTs: auLa, COMEnIusLaan 2. 

www.Ru.nL/sP/JOHnwITTE

SympoSium met concert
‘Welluidend modern klassiek’
Op 18 december van 14.00 - 17.00 uur 
een symposium ‘Waait een frisse wind 
in de wereld van de moderne klassieke 
muziek?’ Een stroming die welluidend 
en emotioneel aansprekend wil zijn: 
nieuwe spirituele muziek. Joep Frans-
sens, Martin Hoondert, Jean-Pierre Wils 
en Rokus de Groot gaan met elkaar in 
gesprek over de wortels en de beteke-
nis van deze muzikale stroming. Violiste 
Sarah Oates voert Blue Encounter van 
Joep Franssens uit. Althoboïst Ernest 
Rombout speelt ShivaShakti van Rokus 
de Groot. 
PLaaTs: sTudEnTEnkERk, ERasMusLaan 9a.

www.Ru.nL/sP/MuzIEk

HonourS progrAmmA
Muziek in de wereld van Paul Celan
Op 9 december van 20.00 - 22.00 uur 
organiseert het Honours Programma in 
het kader van de cursus ‘De wereld 
van Paul Celan’ een publieke avond. 
Vanuit een muziekwetenschappelijk 
perspectief wordt een kijkje genomen 
in de wereld van de Duitstalige dichter. 
Gastdocente Etty Mulder geeft een 
 lezing en laat de muziekstukken ‘Fuga 
van de dood’ en ‘Stemmen’ horen. 
PLaaTs: auLa, COMEnIusLaan 2.

www.CELan.nL 

perSoneelSvereniging
Muziek in de Pauze
Op 13 december van 12.45 – 13.15 uur 
een optreden van André Rosianu (viool) 
en Roxana Rosianu-Nanu (piano). 
PLaaTs: auLa (anTOn Van duInkERkEnzaaL), 

 COMEnIusLaan 2.

www.Ru.nL/PV

Kerstconcert 
In de serie Stevensconcerten op 17 
 december om 20.00 uur een optreden 
van het Roden Boys Choir met ‘Festival 
of Lessons and Carols’. 
PLaaTs: sT. sTEVEnskERk.

www.sTEVEnsCOnCERTEn.nL
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Gevraagd
De toneelclub van studentenvereniging AEGEE Nijmegen zoekt 
enthousiaste toneelspelers om vanaf eind januari elke donderdag 
(19.30 - 21.00) te repeteren. Interesse? Mail naar: toneelclub@gmail.com

Oppas gezocht voor onze dochters (8 en 9) voor naschoolse opvang op 
dinsdag van 15.00-19.00 uur in Brakkenstein. Ervaring met kinderen 
(oppassen of anders) is gewenst. Mail: bicyfischer@telfort.nl

Gezocht 18 t/m 24-jarige studenten die regelmatig alcohol drinken 
voor een onderzoek: vanaf januari 2011 gedurende 6 maanden elke 
week een vragenlijst invullen. Beloning €100!
Interesse of vragen? Mail: onderzoek.drinkgedrag@gmail.com. 
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en andere belangstellenden, een podium  
om nieuwe ideeën en technieken, zowel 
low-tech als high-tech, uit te wisselen. 
www.PaOGHEyEndaEL.nL

PrOmOties & OrAties
6 december, 13.30 uur: promotie dhr d. 
 urbig (FdM) ‘Outcome expectancies and the 
interaction of efficacy and control beliefs: 
Life, work and entrepreneurship’.
6 december, 15.30 uur: promotie dhr drs. 
w.J. Lesterhuis (uMC) ‘dendritic cells in 
cancer immunotherapy’. 
8 december, 13.30 uur: promotie mw drs. 
C.C. van Heumen (uMC) ‘Fiber-reinforced 
adhesive bridges. Clinical and laboratory 
performance’.

Cultuur
collegium muSicum cArolinum
Op 10 december om 20.15 uur geeft het 
nijmeegs studentenorkest Collegium Musi-
cum Carolinum een concert. kaarten e5,- voor 
niet-studenten; e8,- in de voorverkoop en 
e10,- aan de kassa, reserveren via de website
HTTP://sTudEnTEnORkEsT.RuHOsTInG.nL  

PLaaTs: Han, kaPITTELwEG 33.

cultuur op de cAmpuS
7 december: avant La Lettre
15 december: Farewell | met regisseur 
 ditteke Mensink
24 januari: stukafest kick-Off Party
25 januari: novack
www.Ru.nL/CuLTuuROPdECaMPus

expoSitie univerSiteitSBiBliotHeek
de compositie van zijn wereld: het oeuvre 
van Harry Mulisch (1927-2010). de ub toont 
uit haar eigen collectie een vrijwel volledig 
overzicht van Mulisch’ romans en verhalen, 
poëzie, theater en overig proza.
www.Ru.nL/ubn/nIEuws/TEnTOOnsTELLInGEn

PAOg HeyendAel
SympoSium 
10 december: ‘Communicatieproblemen van 
volwassen neurologische patiënten’ over  
stoornissen en ziektebeelden ten gevolge 
van niet-aangeboren taal- en spraakstoor-
nissen bij volwassenen. Het symposium 
biedt eerste- en tweedelijns logopedisten, 
afasietherapeuten, spraak-taalpathologen 

Wat hield je vorige functie precies in?Voordat ik aan de universiteit begon, heb ik in het bedrijfsleven gewerkt.  
Met name in internationale organisaties was ik verantwoordelijk voor het 
 onderhouden van contacten met Europese klanten. Hierbij kun je denken  
aan taken als het controleren van orders, afhandelen van klachten en  

ondersteunen bij klantenbezoeken. Ook heb ik een rijk ondernemingsraad- 
verleden. Ik had daardoor een stem in het strategisch beleid en leerde zo veel 
verschillende facetten van het bedrijf kennen.Je huidige functie verschilt niet veel van je vorige functie, of wel?
Mijn vorige en mijn huidige baan zijn in zoverre vergelijkbaar dat ik in beide 
 regelend en organiserend bezig ben, wat mij ook ligt, maar de werk omgeving  
is totaal anders. Dat heeft me met name bewogen om in een universitaire organi-

satie te gaan werken. Hier spelen geen sterke commerciële belangen en het vele 

contact met jonge mensen, gecombineerd met de betrokkenheid bij onderzoek 
en onderwijs, inspireren me. Wat doe je graag in je vrije tijd?Ik houd erg van fietsen en reizen. Vooral stedenreizen onderneem ik graag. 

 Daarnaast neemt mijn gezinsleven met twee kinderen veel tijd in beslag.
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8 december,. 15.30 uur: promotie mw mr. d. 
brugman (FdR) ‘ Hoe komt de bestuurs-
rechter tot zijn recht? de omvang van 
 toetsing aan recht door de bestuursrechter’. 
10 december, 12.30 uur: promotie dhr drs. 
k. Medendorp (uMC) ‘Cell cycle (de)regulation 
in renal cell cancer’.
10 december, 15.00 uur: afscheidscollege 
dhr prof. dr. J.a. van der Ven (Religiewet.) 
‘Opnieuw naar de areopaag. Over de uit-
oefening van het recht op godsdienstvrijheid 
in de publieke arena’. 
15 december, 10.00 uur: promotie dhr drs. 
R.P.M. Glaudemans (uMC) ‘The distal 
 con voluted tubule: understanding its role  
in electrolyte handling’. 
15 december, 13.00 uur: promotie mw drs. 
a. Timen (uMC) ‘Outbreak management: 
 towards a model for the next crisis’. 
16 december, 15.45 uur: oratie dhr prof. dr. 
b.w.M.M. Peeters (FnwI) ‘Het eigenwijze 
brein. de werking van de hersenen als 
 oorzaak voor ons falen om nieuwe genees-
middelen te ontwikkelen’. 
17 december, 10.30 uur: promotie mw drs. 
s. van koulil (uMC) ‘Tailored cognitive beha-
vioral therapy in Fibromyalgia’. 
17 december13.00 uur: promotie mw ir. J.E. 
van schijndel (FnwI) ‘Towards candidate 
genes for schizophrenia: The aPO-sus/ 
aPO-unsus rat model and human associa-
tion studies’. 
17 december, 15.30 uur: promotie mw drs. 
E.C. van aalsum (Theologie) ‘Lied van de 
eenheid. Een onderzoek naar de bijbelse 
 intertekstualiteit van het spirituele geschrift 
sjier haJichoed’. 

Vacatures
Kijk voor vacatures en uitgebreide informatie op: www.ru.nl/vacatures*

Deze week onder meer:

•	 Medewerker	restauratieve	voorzieningen	(1,0 fte)*

	 Facilitair	Bedrijf

•	 Technisch	assistent	bouw	database	(0,8 fte)*

	 Faculteit	der	Sociale	Wetenschappen

•	 Secretarieel/administratief	medewerker (0,5 fte)*

	 Faculteit	Natuurwetenschappen,	Wiskunde	en	Informatica

* Voor interne vacatures, kijk op www.radboudnet.nl/vacatures
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vox cAmpuS
Mededelingen of berichten voor Vox Campus kunt u 
sturen naar: voxcampus@vox.ru.nl
De deadline voor het aanleveren van berichten in 
Vox Campus is woensdag om 14.00 uur in de week 
voor verschijning. De volgende Vox verschijnt op 
16 december.



KLACHT: ACAdemisCHe overbevoLKing
door: Lucas vergeest, student taalwetenschap
WAT: “Veel van de klachten die op de Klaagmuur verschijnen (te weinig fietsen
stallingen, geen plek in de Refter, etc.) hangen mijns inziens samen met een groter 
probleem dat ik ‘academische overbevolking’ noem. Het lijkt wel alsof ongebrei
delde groei van studentenaantallen het enige is dat nog telt op deze universiteit.”
Wim brand, directeur dienst studentenzaken
“Er is geen ongebreidelde groei van studentenaantallen. Het college van bestuur 
van de Radboud Universiteit streeft naar een stabiele ontwikkeling en gaat voor 
kwaliteit in plaats van kwantiteit.” 

KLACHT: TenTAmenuiTsLAgen LATen Te LAng op ziCH WACHTen
door: duco deenstra, derdejaars geneeskunde
WAT: “De termijn van het nakijken van tentamens van vier weken is te lang. Bovendien gaan 
 docenten er geregeld overheen. Om de vier weken hebben we een tentamen dus de uitslag van  
het vorige tentamen krijgen we enkele dagen voor het volgende tentamen. Op die manier is het 
 onmogelijk om goed te kijken wat je de vorige keer fout hebt gedaan en leer je dus weinig. De 
 termijn zou korter moeten zijn.”
pieter monté, Hoofd ondersteuning initiële opleidingen
“De termijn van vier weken ligt vast in de Onderwijs en Examen Regeling (OER) die is vastgesteld 
door de decanen. Via de UMCraad (faculteitsraad, red.) hebben studenten inspraak en eventuele 
veranderingen in de OER kunnen ze via die weg aankaarten. Maar de termijn van vier weken is 
soms toch echt noodzakelijk, bijvoorbeeld bij toetsen met open vragen waar meer dan 500 deel
nemers zijn, is het logistiek bijna niet rond te krijgen ze eerder na te kijken. Bij multiple choice
toetsen, is dat normaal gesproken sneller mogelijk, maar daar lopen we bij extended matching 
(een relatief nieuwe vorm van multiple choice toetsing, waarbij beter op inzicht getoetst kan worden, 
red.) momenteel tegen technische problemen aan waardoor we die vier weken ook echt nodig 
hebben. Het argument dat studenten niets van de vorige toets kunnen leren gaat overigens hele
maal niet op, want op deze faculteit houden we kort na de meeste openvraagtoetsen een nabe
spreking voor studenten. Enkele uren na de MCtoetsen wordt de sleutel gepubliceerd en kunnen de 
studenten aan de hand van het doordrukformulier zelf bepalen welke vragen zij goed of fout hebben 
gemaakt. Uit de vele discussies op ons elektronisch prikbord blijkt dat ze dat ook veelvuldig doen.”

KLAAg
muur

KLACHT: Cursussen nieT 
op eLKAAr AfgesTemd
door: dennis denissen, eerstejaars algemene cultuur-
wetenschappen: 
WAT: “In de studie lopen verschillende cursussen door elkaar 
zonder dat ze goed op elkaar zijn afgestemd. We hebben 
daarom veel te veel werk en dat komt de kwaliteit van het 
studeren bepaald niet ten goede.”
edwin van meerkerk, opleidingscoördinator algemene 
cultuurwetenschappen
“Binnen de opleiding ACW is er bewust gekozen voor ver
schillende werkvormen en variatie wat betreft cursusinhoud. 
We willen studenten breed opleiden en voorkomen dat zij aan 
het einde van de opleiding slechts over één soort kennis 
 beschikken. In onderling overleg, ook met studenten van de 
opleidingscommissie, zijn er daarom eindtermen vastgelegd 
voor de gehele opleiding en per cursus worden specifieke 
eindtermen bepaald. Daarbij wordt juist getracht om teveel 
overlap tussen cursussen te voorkomen. Ook omdat we bij 
veel vakken te maken hebben met aanschuivers vanuit andere 
opleidingen willen we proberen om veel variatie te bieden, 
maar toch een onderlinge samenhang tussen vakken te creë
ren. Hetzelfde geldt voor tentamens: om te voorkomen dat 
studenten zichzelf één ‘kunstje’ aanleren om alleen hun ten
tamens te halen, willen wij juist een gevarieerd onderwijs
aanbod en verschillende toetsingsmethoden aanbieden. Uit 
enquêtes is gebleken dat studenten positief zijn over onze 
opleiding en over deze variatie in werkvormen. We willen dit 
graag zo houden en nemen klachten van studenten dan ook 
zeker serieus. Er zijn verschillende mogelijkheden voor 
 studenten om hun mening te laten horen en ik wil hen graag 
oproepen om eventuele opmerkingen of klachten kenbaar te 
maken, zodat we er wat mee kunnen doen. Zo zijn studenten 
altijd welkom tijdens het ‘spuiuurtje’ in onze opleidings
commissie en ook beschikken we over een Blackboardforum 
waar opmerkingen geplaatst kunnen worden.”

De acaDemische gemeenschap van nijmegen ronkt van tevreDenheiD. althans, 

gemeten naar De hoeveelheiD klachten Die we binnenkregen voor Deze rubriek. 

reDen voor vox om De klaagmuur na Dit nummer te slopen. 

wat er verDer zoal binnenkwam…

“in het mms hebben ze nieuwe stoelen. maar of nieuw nu altijD beter is? ik heb nu al rugpijn. volgenDe keer even laten testen?” Peter via Twitter /// 

De faclet heeft weer iets nieuws beDacht om het computertekort op te lossen: nieuwe stoelen. een hernia pest je wel weg.” Fail via Twitter /// 

“ik vinD Die nieuwe stoelen in het mms eerlijk gezegD niet zo’n succes.” Audrey via Twitter.

Let op! voor het indienen van een officiële klacht bij het college van bestuur kun je terecht bij het Centraal Klachtenloket (zie: www.ru.nl/studenten/rechtspositie).




